

Deelnemers:

PMR: Ilse Buijsrogge, Marieke Kwast, Jacqueline de Ridder, Jeanine Matthijs, Grace Van Lysebetten, Jackelien van den Boom (sluit aan vanaf 18 uur), Marco Coolsen, Gert-Jan Jense

Directie: Coen Raas, Lies Meesen-Deburchgraeve

Afwezig: Konrad van de Velde, Dane Chan, Ilya Mulder, Elin de Rijck

Start: 16:30 uur. Directie sluit aan bij de vergadering om 18.00 uur

Opening	2
Vaste agendapunten en updates	2
Verkiezingen	2
Goedgekeurde stukken en adviezen (P)MR	2
Nieuwbouw	2
Inclusief onderwijs.....	2
Wat komt eraan	2
Vorbereiding tijdelijk vacature Hoofd Team Facilitair	2
Krantenartikel	2
Smartphonebeleid	3
Toetsbeleid	3
Toelichting update Onderzoek Ambitie 4	3
Planning	3
Rondvraag.....	3
Nabespreking	4
Formatieplan:	4
Toetsbeleid:.....	4
Notulen	4

Opening

Konrad is afwezig en Jacqueline vervangt hem als voorzitter.

Vaste agendapunten en updates

Verkiezingen

Verkiezingen moeten worden uitgeschreven voor ouders want Jackelien stopt. En voor leerlingen want Dane stopt. Als er geen OOPers zijn voor de personeelsgeleding kunnen we dan verder met alleen de OPers die gesolliciteerd hebben?

Voor de OPR moet ook een nieuwe ouder worden aangesteld. De MR stelt de ouder aan. Maar ook hier moeten eerst verkiezingen voor worden uitgeschreven.

Goedgekeurde stukken en adviezen (P)MR

De MR heeft naar aanleiding van de vorige vergadering ingestemd met

- Formatieplan.
Er zijn een aantal eenmalige subsidies die niet meer kunnen worden ingezet maar dan gaat niet ten koste van de lessentabel

Nieuwbouw

Maandag en woensdag is de selectie van de aannemers. Eind Mei, begin Juni moet dit rond zijn. Ze hebben een hele strakke opdracht qua planning

Inclusief onderwijs

Vanuit de OPR vertelt Ilse iets over het nieuwe plan inclusief onderwijs. Het plan zal waarschijnlijk tot na de zomervakantie worden opgeschoven.

Wat komt eraan

Etentje, Nieuwe leden, Schoolgids, Addendum Examenreglement, Schoolregels, inclusief leerlingenstatuut, Onderwijstijd, Professionaliseringsplan, Resultatenplan 2025-2026 (evaluatie), Resultatenplan 2026-2027, Tevredenheidsonderzoeken (LTO, MTO, OTO).

Vorbereiding tijdelijke vacature Hoofd Team Facilitair

Coen gaat 1 dag minder werken. En daarom wil hij een deel van zijn taak aan Lies geven. Hierdoor moet er bij Lies wat af en heeft hij een voorbereiding vacature Hoofd Team Facilitair voor 0,2. Dit heeft gevolgen voor de formatie. Het geld hiervoor komt vanuit een bestemmingsreserve dus dit heeft verder geen invloed op de rest van het formatieplan.

Krantenartikel

In de krant stond iets over het geld dat op was. Maar we hebben dit genuanceerd naar de gemeente, het personeel en de ouders toe. Dat is bij ons op school niet aan de orde.

Smartphonebeleid

Er worden weer meer leerlingen met een telefoon gesignaleerd. Dit is ook op de receptie geconstateerd. Dit zal morgen op het MT worden besproken want dit is bekend. Het scheelt echt wel heel veel gedoe. Fotootjes etc... Er wordt gekeken naar een digitaal alternatief voor de kinderen om naar hun rooster te kunnen kijken.

De spelletjes worden steeds meer gebruikt.

Toetsbeleid

De directie vraagt of we nog vragen hebben. Iedereen heeft de kans gehad en die zaken zijn allemaal verwerkt. Directie was blij met de reactie "laat ons nu gewoon beginnen en van daaruit weer verder werken". Het is een eerste stap naar 1 school. We gaan vanzelf merken waar we tegenaan lopen en dan wordt dit weer vervolgd.

Toelichting update Onderzoek Ambitie 4

Het gaat over een herinrichting van meerdere stukken. Dit wordt kleiner en daardoor duidelijker. Zodat de tijd naar de ondersteuning van leerlingen kan gaan. Directie is hiermee aan de slag. Hier is veel tijd voor nodig en dit is een nieuw groot stuk. Dit gaat over pedagogisch klimaat, pedagogisch handelen in heel de school, duidelijkere administratie etc. Aanmeldingen gaan nu via Magister die niet iedereen kan zien, daarom volgt er ook mailverkeer. Dit zorgt voor vertraging. Er is op dit moment geen goed alternatief voor Magister maar dit zal sowieso ook op meer scholen spelen. Op de basisschool is het systeem 'kindkans'

Planning

De MR vergadering van 25 Juni is vanwege diverse omstandigheden verschoven naar 18 Juni

Rondvraag

Social mediabeleid? Dit ligt klaar om voorbereid te worden.

NT2 beleid? RT beleid? Is er zicht op wanneer dit komt? Dit is voor volgend schooljaar. Basisscholen vragen hiernaar.

Kunnen we Quint (OPR) uitnodigen over de begroting van het samenwerkingsverband? Alle samenwerkingsverbanden werken allemaal op hun eigen manier. We willen toch graag bepaalde signalen afgeven. We zullen m voor de volgende vergadering uitnodigen. Ilse neemt het voortouw.

Etentje? Begin van het volgend schooljaar. Misschien weer na de vergadering? Dit kunnen we bespreken bij de voorbespreking.

Er wordt nog even gesproken over het stukje van de GMR over het taakbeleid. Lies geeft aan de het voor haar nieuw was. Coen was er blij mee. Het is geen bezuiniging. Wordt vervolgd bij de GMR

Nabespreking

Formatieplan:

Extra stuk wat vandaag is ingebracht met betrekking tot voorbereiding tijdelijke vacature Hoofd Team Facilitair lijkt ons erg verstandig. We zullen ook hiermee instemmen.

Toetsbeleid:

We gaan hiermee instemmen.

Notulen

Als er opmerkingen of wijzigingen zijn dan mag dit niet zomaar worden aangepast maar wordt dit voorgelegd op de volgende vergadering. We hebben de afspraak dat we de notulen direct bijsluiten bij de agenda en dat ze de volgende dag reeds gelezen kunnen worden. Als er opmerkingen zijn dan horen we die graag binnen een week anders mogen we ervan uit gaan dat ze zijn goedgekeurd.